
Výbor TJ Slovan,ičo: 00653896 

Pec pod Sněžkou 230, 542 21 Pec pod Sněžkou 

Zápis č.01/2o23 ze schůze ,výboru TJ, které se konalo dne 02.04.2023 v Bullbaru v Peci 

pod Sněžkou 
  

Účastníci: Blanka Sochorová, Lenka Bartsch, Jan Karásek, Petr Cink, Jan Neuman 

Body jednání: 

1) Do oddílu byl přijat Kašpar Skočdopole (ročník 2013) 

2) Brigády 

- organizace brigád fungovala v zimní sezóně dobře, většina rodičů splnila předepsaný rozsah, nebo 

zaplatila náhradu 

- jedinou problematickou osobou je pan Štěpánek s nulovou účastí. Blanka ho za výbor vyzve, aby 

uhradil 8 tisíc Kč kompenzaci za nesplněné povinnosti. Výbor jednomyslně schválil, že pokud 

nebudou peníze uhrazeny do 15.4.2023, není možné, aby se Ondřej Štěpánek účastnil tréninků a 

soustředění. 

3) Blance se podařilo sehnat do majetku oddílu 5 sítí ze Světového poháru 

4) trenéři musí co nejdříve doplnit na web do sekce aktuality plán letních soustředění (Blanka bude 

urgovat Mácu a Lukáše) 

5) výbor souhlasí s nákupem 4-6 kusů vysílaček   ( vzhledem k tomu, že nákup vysílaček by byl z 

peněz, které nám poukáže KSL na nákup materiálu na pořádání závodů, je to spíš informace, co 

bychom rádi koupili ) nechala bych na zvážení trenérů, co všechno je potřeba doplnit 

6) Honza Neuman zjistí podmínky spořícího účtu u ČSOB, případně u jiné banky 

7) Blanka stanoví dle vývoje počasí termín brigády na úklid hřiště - Petr Cink a Honza Karásek se 

podívají, co všechno je potřeba opravit, uklidit a nakoupí materiál na opravy.( Lenka proplatí) 

8) Blanka podala žádost na SLČR o pořádání závodů FIS a RKZ v příští sezóně 

9) pravděpodobně dojde k přestupu cca 4 žáků z Jánských lázní do Lokomotivy Trutnov  

10)Lenka připraví rozpis sekání venkovního hřiště a vyzve rodiče k rozdělení služeb 

11) Honza Karásek navrhne možnosti výměny vozidla 

12) Blanka po konzultaci s trenéry,dohodne datum a místo zakončení sezóny                                      

13) 13.4 je v Trutnově Valná hromada Krajského svazu lyžařů. Slovan má 3 DHR. Půjde Blanka, 

Lukáš a nejspíš J.Matějů nebo někdo z výboru 

 

Zapsal: Honza Neuman 

 


